
PROTOKÓŁ NR 10 

Z POSIEDZENIA RADY NADZORCZEJ 
SPÓŁDZIELNI MIESZKANIOWEJ "PRZYSZŁOŚĆ " w MIECHOWIE

odbytego w dniu 11 grudnia 2018 roku

Obecni na posiedzeniu: 

Stefan Banach, Jadwiga Bożek, Zdzisława Gazda, Marek Gębosz, Anna Gryc, Ryszard 
Kopeć, Wojciech Małodobry, Jerzy Marzec, Ewa Smok, Jolanta Sojka, Michał Syska, Ewa 
Szarek, Małgorzata Tkaczewska, Jadwiga Wszół, .

Nieobecni na posiedzeniu: Adam Spiechowicz 

Członkowie Zarządu: Witold Skrzypek, Janina Migza, Adrianna Haluch 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 
2. Zatwierdzenie protokołu z ostatniego posiedzenia Rady Nadzorczej 
3. Zatwierdzenie protokołu Komisji GZM z dnia 27 listopada 2018r.
4. Zatwierdzenie planu pracy Rady Nadzorczej na I półrocze 2019 r. Podjęcie uchwały.
5. Zatwierdzenie planów pracy komisji Rady Nadzorczej na I półrocze 2019 r. Podjęcie 

uchwały. 
6. Przyjęcie do realizacji planu remontów na 2019 rok. Podjęcie uchwały.
7. Sprawy wniesione.

ad.1 Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Ewa Szarek otworzyła posiedzenie i odczytała porządek obrad, który 
został przyjęty jednogłośnie – 14 głosów za. Uwag do protokołu nie wniesiono. 

ad.2 Zatwierdzenie protokołu nr 9 z posiedzenia Rady Nadzorczej. 

Zebrani zapoznali się z treścią protokołu nr 9 z posiedzenia Rady Nadzorczej z dnia 
20 listopada 2018 roku. Uwag nie wzniesiono. Stwierdzono, że odzwierciedla on przebieg 
tegoż posiedzenia. 
Protokół nr 9 został przyjęty jednogłośnie – 14 głosów za.

ad.3. Zatwierdzenie protokołu Komisji GZM  z dnia 27 listopada 2018 r.

Do protokołu Komisji GZM uwag nie wniesiono.
W/w protokół został przyjęty jednogłośnie – 14 głosów za.



ad.4 Zatwierdzenie planu pracy Rady Nadzorczej na I półrocze 2019r. Podjęcie uchwały.
Członkowie posiedzenia zapoznali się z planem pracy Rady Nadzorczej na I półrocze 2019r.  
Uwag do planu pracy nie wniesiono. Przewodnicząca Ewa Szarek odczytała projekt uchwały.
Uchwałę podjęto jednogłośnie – 14 głosów za.

ad.5 Zatwierdzenie planów pracy komisji Rady Nadzorczej na I półrocze 2019r.
Podjęcie uchwały.

Przewodniczący poszczególnych komisji Rady Nadzorczej przedstawili plany pracy 
na I półrocze 2019r.  Żadnych uwag nie wniesiono.
Przewodnicząca posiedzenia odczytała projekt uchwały.
Uchwałę podjęto jednogłośnie  - 14 głosów za.

ad.6 Przyjęcie do realizacji planu remontów na 2019 rok. Podjęcie uchwały.

Prezes Spółdzielni Witold Skrzypek przedstawił do realizacji plan remontowy na rok 2019, 
wraz z przewidywanymi pracami i kosztorysem.
Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.

Uchwałę podjęto jednogłośnie – 14 głosów za.

Ponieważ innych spraw nie wniesiono na tym posiedzenie zakończono.

        Anna Gryc Ewa Szarek

……………………………                                            …………………………………..

Sekretarz Rady Nadzorczej                                           Przewodnicząca Rady Nadzorczej


